
Binnengekomen opmerkingen op het voorlopig ontwerp 

 

Opmerking/vraag Antwoord 

Er gaan meer bomen weg, dan er terugkomen. Dat vinden we erg jammer. Klopt, er gaan er vijf weg en er komen er drie voor 
terug. Vanwege de kabels en leidingen in de grond 
kunnen we niet altijd een nieuwe boom plaatsen.  

Hoe is het onderhoud van nieuwe aanplant geregeld? Een deel van de nieuwe aanplant in de 
Zilverkamp van 2/3 jaar geleden heeft het niet overleefd (droogte/windhoos) en is niet 
vervangen. Gebeurt dat nog? 

De partij die het aanlegt voert ook het onderhoud en de 
inboet in het eerste jaar uit. Het deel van de Zilverkamp 
dat een paar jaar terug is aangepakt wordt 
meegenomen in de revitalisering. Waar nodig zal er 
nieuwe aanplant plaats vinden. 

Blij dat de beukenhaag behouden blijft. Is het een optie om de andere zijde (naast Grevenveld 
29) ook van een dergelijke beukenhaag te voorzien? 

We voegen een beukenhaag toe.  

Het geprojecteerde gazon vinden wij geen goed idee. Liever zagen we een groenblijvende 
bodembedekking (iets in de geest van  de thans bestaande). Met een grasveld wordt de 
drempel om graffity aan te brengen op de muur van woning Gervenveld 29 aanzienlijk 
verlaagd, bovendien bestaat (mede door het ontbreken van direct zicht van uit de woningen) 
het risico op ongewenste manieren bij het uitlaten van honden. 

We hebben besloten om het gazon te laten staan in het 
ontwerp. We hebben hiervoor gekozen om openheid te 
geven in de Waterdijk. Het gazon zorgt voor deze 
openheid. Wel voegen we een beukenhaag toe om 
graffiti tegen te gaan.  

Tevens vragen we u om de twee bestaande berken (nabij de perceelsgrenzen Grevenveld 31 en 
Muurdijk 7) te vervangen door andere bomen. De berken veroorzaken veel meer overlast door 
vallende takken, vruchten ect. dan andere bomen. Één van de berken heeft bovendien een 
tamelijk kromme stam, zodat op lange termijn vervanging ook op dat vlak een veiliger en 
fraaier beeld zou geven.  (zie foto's in directory). 

De berken zijn gecontroleerd op hun conditie en 
veiligheid. Beide berken hebben geen slechte conditie 
en leveren op dit moment geen gevaar op. De gemeente 
ziet daarom geen reden om deze bomen te kappen. Wat 
betreft de kromme stam, dit is ook meegenomen tijdens 
de controle. De bomen worden daarnaast elke drie jaar 
gecontroleerd. 

Voor de goed orde geven we nog aan dat we graag de bestaande straatlantaarn (niet 
ingetekend in het voorlopig ontwerp) behouden om te voorkomen dat de Waterdijk s ’avonds 
erg donker wordt en in het verlengde daarvan (mogelijk net als vóór de plaatsing van de 
lantaarn) een hangplek voor jongeren zou kunnen gaan vormen. 

De lichtmast blijft staan.  

Onze voorkeur gaat uit naar het handhaven van de bestaande bodem bedekking in 
plaats van het bedachte gazon. Naast de o.i. nu  aansprekende groene uitstraling 
vrezen wij ongewenste manieren bij het uitlaten van honden.  

We hebben besloten om het gazon te laten staan in het 
ontwerp. We hebben hiervoor gekozen om openheid te 
geven in de Waterdijk. Het gazon zorgt voor deze 
openheid. Wel voegen we een beukenhaag toe om 
graffiti tegen te gaan.  



Ongeveer 20 tot 30 meter van het Grevenveld aan de kant van de woning nr. 31 staat 
nu  een lantaarnpaal, die niet op het ontwerpplan staat, maar destijds wel dringend 
noodzakelijk was om overlast in deze donkere plek te voorkomen. Handhaving van 
deze paal is ook nu nog nodig ter voorkoming van eventuele hernieuwde problemen. 

De lichtmast blijft behouden.  

Graag zouden wij een Beukenhaag langs de grens van de woning nr.29. willen hebben. 
Bedoelde haag harmonieert dan met de reeds bestaande beukenhaag bij de woning 
nr.31 Bovendien zal er een duidelijke belemmering zijn m.b.t. het  bekladden van de 
muur van de woning nr.29 met graffiti hetgeen in het verleden voorkwam. 

We voegen een beukenhaag toe om graffiti tegen te 
gaan. 

Ook gaat onze voorkeur uit naar een groenblijvende  bodembedekking, gelijk de nabij 
gelegen bestaande bodembedekking, op het deel dat bedacht is als” nieuwe aanplant 
groen” naast de woning nr.31. 

We hebben besloten om het gazon te laten staan in het 
ontwerp. We hebben hiervoor gekozen om openheid te 
geven in de Waterdijk. Het gazon zorgt voor deze 
openheid. Wel voegen we een beukenhaag toe om 
graffiti tegen te gaan.  

Wij hebben alleen een probleem met het geprojecteerde gazon en de zijmuur van 
Grevenveld 29 die vrij komt te liggen en dan weer aantrekkelijk wordt voor graffity. 

We hebben besloten om het gazon te laten staan in het 
ontwerp. We hebben hiervoor gekozen om openheid te 
geven in de Waterdijk. Het gazon zorgt voor deze 
openheid. Wel voegen we een beukenhaag toe om 
graffiti tegen te gaan.  

 


